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Det henvises til styrevedtak i sak 18/18 gjengitt under: 

 

 

Sak 18/18 Styrets innstilling til årsmøtesak 13/2018, dispensasjonsordning for fiske i 

Reisaelva for utdannings- eller opplæringsformål 

 

Saksopplysning: 

Sekretariatet i RE mottok i sesongen 2017 3 ulike forespørsler fra ulike 

organisasjoner om mulighet for å drive opplæringsfiske og lignende i Reisaelva. 

Dette er i utgangspunktet gode saker for RE både rekrutteringsmessig, 

omdømmemessig og i forhold til å bygge gode holdninger rundt elva. Dette 

ble vurdert som vanskelig å tildele administrativt, da kortene per definisjon 

allerede er fordelt mellom grunneiere og fiskeberettigede, og at kort som 

eventuelt skulle tildeles til formålet da måtte tas fra grunneiersiden alene. Disse 

kortene råder per definisjon grunneierne over og ikke RE. 

 

 

I denne forbindelse ønskes det fra administrasjonen sin side at styret utformer 

forlag til årsmøtevedtak som kan benyttes som tildelingsgrunnlag overnevnte 

tilfeller, og at denne fremmes for årsmøtet for vurdering. 

 

  

 

Vedtak: 

Styrets innstilling til vedtak i årsmøtesak 13/2018: 

Årsmøtet innvilger myndighet til styret i Reisa Elvelag til å gi dispensasjoner til 

rekrutteringsfiske og lignende, gitt at det er gitt tillatelse fra grunneier i hvert 

enkelt tilfelle. Ordningen skal evalueres etter sesongen. 

 


